
PROTOKÓŁ Nr V/2011 
V sesji Rady Miasta Dęblin 
z dnia 25 stycznia 2011 r. 

 
Miejsce posiedzenia - Sala Nr 1 Ratusza Miasta. 

Czas trwania sesji - godz. 9
00

- 12
30

. 

Ustawowy skład Rady Miasta - 15 radnych. 

W sesji uczestniczyło - 15 radnych.  

 

Ad. pkt 1. 
Otwarcie sesji. 
 

Sesję otworzył Pan Henryk Wiejak - Przewodniczący Rady Miasta.  

Listy obecności radnych, przewodniczących zarządów osiedlowych oraz zaproszonych gości 

stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

 

Ad. pkt 2. 
Przedstawienie porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady Miasta – Henryk Wiejak poinformował, że do porządku obrad, który 

otrzymali radni wprowadza autopoprawką punkt 6c, tj. rozpatrzenie projektu uchwały  

w sprawie nabycia działek przy ulicach Wiślana, Dworcowa oraz w osiedlu Wiślana, 

(dotychczasowe punkty 6c i 6d będą odpowiednio punktami 6d i 6e) oraz punkt 6f – projekt 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przedłużenia terminu obowiązywania taryf za zbiorowe 

zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków dla Miejskiego Zakładu Gospodarki 

Komunalnej Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Dęblinie; następnie Przewodniczący 

odczytał porządek obrad V sesji Rady Miasta: 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie między sesjami. 

4. Zapytania, interpelacje i wnioski radnych. 

5. Sprawozdanie z działalności Miejskiej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za 

2010 rok. 

6. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

a) uchwalenia Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Miasta 

Dęblin oraz Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta Dęblin na rok 2011; 

b) zasad i trybu przyznawania, wstrzymywania i cofania stypendiów Burmistrza Miasta 

Dęblin dla zawodników osiągających wysokie wyniki sportowe we współzawodnictwie 

ogólnopolskim i międzynarodowym; 

c) nabycia działek przy ulicach Wiślana, Dworcowa oraz w osiedlu Wiślana; 

d) przyjęcia ramowego planu pracy Rady Miasta Dęblin na 2011 r.; 

e) przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Miasta Dęblin na 2011 r; 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie przedłużenia terminu obowiązywania taryf za zbiorowe 

zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków dla Miejskiego Zakładu 

Gospodarki Komunalnej Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Dęblinie. 

7. Wolne wnioski. 

8. Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski. 

9. Zatwierdzenie protokołów z IV sesji Rady Miasta. 

10. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Wicestaroście Powiatu Ryckiego Tadeuszowi Orylowi. 
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Wicestarosta Tadeusz Oryl – poinformował, że sesja Rady Powiatu, na której będzie 

rozpatrywany budżet powiatu odbędzie się 31 stycznia 2011 r.  

Priorytetową inwestycją 2011 roku w powiecie będzie budowa basenu, podpisany zostanie aneks 

do umowy w tej sprawie.  

Została podpisana umowa na wspieranie małej i średniej przedsiębiorczości na terenie powiatu 

ryckiego z Programu Samorządowego 2010-2014.  

W planach jest utworzenie na terenie powiatu ryckiego ośrodka opiekuńczo - wychowawczego dla 

dzieci, aby nie musiały być odsyłane do innych miast. Z powodu braku ośrodka powiat ze swojego 

budżetu przekazuje środki na ich utrzymanie. 

Radny Krzysztof Karbowski – postulował, aby Powiat Rycki przystąpił do projektu budowy pętli 
szlaku rowerowego na swoim terenie. 

Zapytał czy istnieje instytucja o nazwie Powiatowe Centrum Informacji Turystycznej – radny złoży 

wniosek z pytaniem również na piśmie, więc prosi o pisemną odpowiedź. 
Wiceprzewodniczący Zarządu osiedla Mierzwiączka Ryszard Bąk – zapytał o sposób 

wykorzystania zerwanego asfaltu z modernizowanych dróg powiatowych w Dęblinie. Pan 

Wiceprzewodniczący zauważył, że materiał był przetwarzany i wywożony. Zebrany asfalt, 

przerobiony przez maszynę, jako nowy produkt truje młodzież lub jest sprzedawany. Na ulicy 

Lipowej była maszyna, przemiał nastąpił i prawdopodobnie materiał został wywieziony, a stan 

dróg w Dęblinie jest tragiczny.  Uważa, że zerwany asfalt mógł być przeznaczony na drogi innej 

kategorii w Dęblinie, przytoczył przykład ul. Słowackiego gdzie wykorzystano żużel.  

Wicestarosta – wykonawca drogi wyłoniony w przetargu wykonał wszystkie prace, włącznie  

z mieleniem pozostałości asfaltu. Jeżeli chodzi o składowanie tych odpadów, nie jest to możliwe 

bez zgody mieszkańców. 

Radny Witold Kleczkowski - poruszył temat ronda na skrzyżowaniu ul. Lipowej z ul. Tysiąclecia. 

Radny Ryszard Karpiński - stwierdził, że rondo nie spełnia żadnych wymogów pod względem 

wielkości. 

 

Ad. pkt 3. 
Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie między 
sesjami. 
 

Przewodniczący Rady Miasta – Henryk Wiejak – poinformował o swojej pracy między 

sesjami.: 

� 5 stycznia – uczestniczył w spotkaniu zorganizowanym w sprawie funkcjonowania Centralnej 

Ciepłowni w Dęblinie; 

� 11 stycznia – brał udział w rozformowaniu i sformowaniu nowej struktury wojskowej Szkoły 

Podoficerskiej Sił Powietrznych w Dęblinie ze zmianą podporządkowania; uroczystość odbyła 

się na placu przed pomnikiem „Bohaterskim Lotnikom Dęblińskiej Szkoły Orląt”; 

� 13 stycznia – odbyło się spotkanie opłatkowe z członkami koła osiedlowego emerytów  

i rencistów w Miejskim Domu Kultury; 

� 20 stycznia – uczestniczył w posiedzeniu Komisji Zdrowia i Problematyki Socjalnej Rady 

Miasta; 

� 24 stycznia – uczestniczył w posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej oraz 

we wspólnym posiedzeniu Komisji Gospodarki Komunalnej z Komisją Gospodarki 

Przestrzennej i Budżetu. 

 

Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk przedłożył informację o swojej pracy w okresie  

od 29.12.2010 r. do 24.01.2011r. 

Przygotowane zostały materiały na dzisiejszą sesję Rady Miasta, w tym projekty uchwał,  

a ponadto: 

• 8 stycznia – brałem udział w studniówce w Zespole Szkól Zawodowych Nr 2. 



3 

 

Protokół Nr V sesji Rady Miasta Dęblin w dniu 25 stycznia 2011 r. 

 

• 11 stycznia – odbyła się uroczystość zmiany podporządkowania Szkoły Podoficerskiej Sił 

Powietrznych w Dęblinie. Szkoła z bezpośredniego podporządkowania Dowódcy Sił 

Powietrznych przeszła w podporządkowanie Centrum Szkolenia Inżynieryjno Lotniczego  

w Dęblinie; w uroczystości udział brała Pani Grażyna Maziarek – Zastępca Burmistrza. 

• 11 stycznia – brałem udział w spotkaniu noworocznym Platformy Obywatelskiej w Rykach.  

W spotkaniu brali udział m.in. posłowie Joanna Mucha, Włodzimierz Karpiński i Stanisław 

Żmijan. 

• 12 stycznia - odbyło się posiedzenie Gminnej Komisji Urbanistyczno Architektonicznej. 

Komisja rozpatrzyła wnioski, jakie wpłynęły do zmiany planów zagospodarowania 

przestrzennego: 

− wniosek o zmianę planu Masów w zakresie dopuszczenia działalności gospodarczej na 

najwyższej kondygnacji – opinia negatywna; 

− wniosek o zmianę przeznaczenia terenu na Młynkach (plan Michalinów) z usług rekreacji 

na cele mieszkaniowe – opinia pozytywna; 

− wniosek na os. Mierzwiączka o zmianę przeznaczenia terenu z budownictwa 

wielorodzinnego na jednorodzinne oraz z zieleni publicznej częściowo na działalność 
gospodarczą – opinia pozytywna; 

− wniosek dotyczący zmniejszenia szerokości planowanej drogi w rejonie os. 15 Pułku 

Piechoty „Wilków”, zaplanowana jest dwupasmówka – opinia pozytywna. 

• 13 stycznia – brałem udział w spotkaniu noworocznym Klubu Seniora Bliżej Ciebie na 

Mierzwiączce. 

• 15 stycznia - uczestniczyłem w spotkaniu noworocznym Klubu Seniora w Miejskim Domu 

Kultury nad Wisłą. 
• 15 stycznia – brałem udział w studniówce w Zespole Szkół Zawodowych Nr 1. 

• 18 stycznia – brałem udział w naradzie poświęconej utworzeniu w Dęblinie Muzeum Sił 

Powietrznych. Zgodnie z założeniami Muzeum ma rozpocząć działalność w sierpniu br.  

W miesiącu lutym, jeśli pozwoli pogoda rozpoczną się prace związane z przygotowaniem 

terenu pod wystawę samolotów. Prace będzie prowadził batalion remontów lotnisk. Jako 

Burmistrz Miasta w celu możliwości realizacji tego przedsięwzięcia wydałem decyzję 
zatwierdzającą podział nieruchomości oraz zezwolenie na wycinkę drzew. 

• 20 stycznia - w Urzędzie Marszałkowskim podpisałem umowę na dofinansowanie projektu pod 

nazwą „Budowa osiedlowych stref sportowo-rekreacyjnych w Dęblinie”. Zgodnie  

z umową dofinansowanie wyniesie 2.052.954 zł przy wartości całego projektu 2.675.215 zł. 

Trwa przygotowanie dokumentacji przetargowej. Przetarg zostanie ogłoszony niezwłocznie po 

uchwaleniu budżetu. 

• Przygotowana została autopoprawka do projektu budżetu miasta na 2011 r., uwzględniająca 

zmiany, jakie zaszły od 15 listopada 2010 r. (niepełna realizacja budżetu za 2010 r., podpisane 

umowy o dofinansowanie projektów unijnych; brak dofinansowania niektórych zakładanych 

projektów inwestycyjnych). W dniu dzisiejszym skorygowany budżet zostanie przekazany 

radnym i Komisje będą mogły rozpocząć pracę nad jego opiniowaniem. 

• 5 stycznia - odbyło się w Urzędzie Miasta spotkanie z przedstawicielami Rejonowego Zarządu 

Infrastruktury w sprawie ewentualnego przekazania miastu przez wojsko ciepłowni przy  

ul. Składowej; ze strony miasta udział brał Przewodniczący Rady Miasta a także 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budżetu oraz Komisji Gospodarki 

Komunalnej, Prezes MZGK oraz Przewodniczący Rady Nadzorczej. W dniu 24 stycznia 

odbyło się kolejne spotkanie w tej sprawie; konieczne jest szybkie podjęcie decyzji z naszej 

strony czy decydujemy się na przejęcie. Ja osobiście uważam, że należy ciepłownię przejąć, 
oczywiście pod warunkiem, że będzie na własność i nieodpłatnie. Myślę, że jest to ogromna 

szansa dla miasta. To było w moim programie wyborczym na poprzednią kadencję, jak i na 

obecną. Cztery lata zabiegów w Rejonowym Zarządzie Infrastruktury i w innych instytucjach 
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wojskowych, w tym na szczeblu ministerialnym przyniosło zmianę stanowiska strony 

wojskowej i dzisiaj mamy szansę tę ciepłownię przejąć. Jest to oczywiście pewne ryzyko, ale 

uważam że trzeba je podjąć. Dlatego proponuję, aby w przerwie zorganizować posiedzenia 

komisji merytorycznych w tej sprawie. 

• Jest protest wyborczy w sprawie wyborów Burmistrz Miasta. Odbyły się dwie rozprawy –  

29 grudnia i 12 stycznia. 

Sąd zakwestionował część głosów (53) na moją osobę oddanych w 3 obwodach głosowania.  

Z powodów formalnych Sąd ograniczył się tylko do oględzin moich kart do głosowania. 

Natomiast z informacji uzyskanych na rozprawie wynika, że podobne przypadki były również 
na kartach do głosowania zaliczonych na korzyść moich kontrkandydatów. W dniu jutrzejszym 

zostanie wydany wyrok w tej sprawie. Należy się spodziewać, że Sąd może stwierdzić 
nieważność wyborów w tych 3 obwodach i nakazać ponowne przeliczenie głosów w tych 

obwodach, oczywiście wszystkich kandydatów. Konsekwencją takiej decyzji byłaby 

prawdopodobnie również utrata przeze mnie mandatu Burmistrza i ustanowienie Komisarza 

(oczywiście po uprawomocnieniu się orzeczenia Sądu) do czasu ponownego rozstrzygnięcia 

wyborów przez Komisje wyborcze. 

Oczywiście protest wyborczy jest normalnym środkiem prawnym przysługującym stronie 

niezadowolonej z wyników wyborów, ja to przyjmuję i czekam na orzeczenie Sądu. 

Nie mogę natomiast przyjąć za normalne to, co o tej sprawie jest przedstawiane opinii 

publicznej przez osoby związane z Komitetem Wyborczym Pana Dariusza Cenkla,  

w szczególności na forum dyskusyjnych portalu e-deblin. Korzystając z anonimowości, jaką 
daje Internet przedstawia się nieprawdziwe informacje: 

− Że wybory zostały sfałszowane oczywiście przeze mnie – wyjaśniam, więc jeszcze raz, że 

wyborów nie przeprowadza Burmistrz czy Urząd Miasta, tylko Komisje wyborcze, które 

powołuje: Miejską - Komisarz Wyborczy, obwodowe – Miejska Komisja, spośród osób 

zgłoszonych przez komitety wyborcze. Ponieważ są również zarzuty dotyczące 

„ustawiania” składów Komisji wyjaśniam, że z Komitetu Wyborczego Dęblin XXI w. 

weszło do Komisji 15 osób na 16 zgłoszonych, z Komitetu Wyborczego PiS weszło  

14 osób na 16 zgłoszonych, natomiast z mojego Komitetu Wyborczego weszło 11 osób na 

16 zgłoszonych.  W zakresie przeprowadzenia wyborów nie mam sobie nic do zarzucenia  

i sumienie mam czyste. 

− Że wybrano radnych, którzy nie nadają się do tej funkcji, 

− Że zapadł wyrok o przeprowadzeniu II tury wyborów. 

Myślę, że to, co się obecnie dzieje, jest rozpoczęciem kampanii przed ewentualną II turą 
głosowania, ale może warto byłoby poczekać do faktycznej decyzji o jej przeprowadzeniu 

Swoistymi wyroczniami na tym portalu są Emigrant i Szakal 13, którzy wszystko wiedzą 
najlepiej, łącznie z tym, jaki będzie wyrok Sądu. Oczywiście przedstawiają też kadencję, 2002 

– 2006 jako najlepszy okres w historii Dęblina, zaś lata, 2007 – 2010 jako okres najgorszy. 

Myślę, że mieszkańcy Dęblina widzą i wiedzą, co i kiedy było w naszym mieście zrobione 

Na zakończenie chciałbym powiedzieć że, mimo iż ta cała sytuacja jest dla mnie wyjątkowo 

niesprzyjająca, to staram się swoje obowiązki wykonywać jak najlepiej a spraw ważnych  

i ważnych decyzji do podjęcia w najbliższym czasie nie będzie brakować i na tym powinniśmy 

się skoncentrować, jako samorząd miejski. 

 

Ad. pkt 4. 
Zapytania, interpelacje i wnioski radnych. 
 
Radny Krzysztof Karbowski wnioskował o: 

− likwidację zakłóceń porządku publicznego w bloku nr 8 a przy ul. Podchorążych; 

− likwidację zwyczaju wieszania ogłoszeń na drzewach, szczególnie w centrum miasta; 

− posypywanie chodników; 
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− nadanie Honorowego Obywatelstwa Stanisławowi Krokowi; 

− rozbudowę szlaku rowerowego umożliwiającego włączenie innych gmin do projektu; 

− interwencję Burmistrza w sprawie raportu końcowego Międzypaństwowego Komitetu 

Lotniczego (MAK); 

− postawienie przewróconych znaków drogowych. 

 

Ad. pkt 5. 
Sprawozdanie z działalności Miejskiej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za 
2010 rok. 
 
Przewodnicząca Miejskiej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych - Grażyna 
Szczepaniak przedstawiła sprawozdanie z działalności Komisji, (stanowi załącznik) oraz 

poinformowała, że Komisja działa zgodnie z ustawą o wychowaniu w trzeźwości  

i przeciwdziałaniu alkoholizmowi oraz na podstawie rokrocznie uchwalanego programu, w którym 

określane są cele i zadania (o charakterze długofalowym).  

Podstawowym celem programu było i jest zapobieganie powstawaniu nowych problemów 

alkoholowych i zmniejszenie tych, które obecnie występują. 
Realizowane zadania: 

• zwiększenie dostępności pomocy terapeutycznej i rehabilitacyjnej dla osób uzależnionych od 

alkoholu, narkotyków i stosowania zachowań przemocowych w rodzinie; 

• udzielanie rodzinom, w których występują problemy alkoholowe, pomocy psychospołecznej  

i prawnej; 

• prowadzenie profilaktycznej działalności informacyjnej i edukacyjnej w szczególności dla 

dzieci i młodzieży w celu podniesienia progu inicjacji alkoholowej; 

• wspomaganie działalności instytucji, stowarzyszeń i osób fizycznych, służącej rozwiązywaniu 

problemów alkoholowych, narkomanii i przeciwdziałania przemocy w rodzinie.  

Komisja:  

− pracowała w 9 osobowym składzie, podzielonym na zespoły zadaniowe. Zbierała się raz  

w tygodniu, lub w miarę potrzeb częściej. W sumie w 2010 roku odbyła 56 posiedzeń; 
− opracowała Program Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2010 rok i realizowała 

ujęte tam zadania. Wspomagała i inspirowała działania profilaktyczne w środowisku, głównie 

wśród dzieci i młodzieży; 

− współorganizowała lub organizowała konkursy, dni trzeźwości, ogólnopolskie kampanie, 

propagowała i rozprowadzała materiały profilaktyczne; 

− organizowała spotkania integrujące realizatorów programu w ramach wspierania działalności 

środowisk wzajemnej pomocy. Propagowała informacje dotyczące instytucji prowadzących 

działalność leczniczą i profilaktyczną w formie wykazu placówek funkcjonujących w pobliżu 

naszego miasta lub w mieście; 

− współpracowała z lokalną prasą, propagując informacje dotyczące uzależnień; 
− doskonaliła swoje umiejętności w różnego rodzaju szkoleniach. 

 

W 2010 roku w ramach wyżej wymienionych zadań komisja wraz z realizatorami programu: 
1. Uruchomiła Punkt Informacyjno-Konsultacyjny Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie. 

Punkt działał od maja 2010 r., w tym okresie udzielono 60 porad. Dyżury pełnili specjaliści raz 

w tygodniu (psycholodzy, kuratorzy, pracownik Ośrodka Pomocy Społecznej, policjant). 

Działania skupione były w szczególności na diagnozowaniu i ocenie sytuacji, udzielaniu porad, 

motywowaniu do podejmowania działań przez ofiary przemocy. Udzielano pomocy w 

realizowaniu postępowań wobec sprawców tj. przeprowadzaniu wywiadów środowiskowych, 

pisaniu pism, współpracy z przedstawicielami policji i prokuraturą. 
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2. Realizowała działania profilaktyczne: 

- przystąpiła do ogólnopolskich kampanii, w ramach których zaopatrzyła realizatorów  

w ulotki, broszury, materiały edukacyjne. Sprzedawcy otrzymali informacje dotyczące 

zakazu sprzedaży alkoholu nieletnim; 

- propagowała pozytywne wzorce zachowań przez wspieranie imprez i akcji 

bezalkoholowych (przedstawienia teatralne o tematyce uzależnień, konkursy szkolne  

i międzyszkolne z zakresu profilaktyki uzależnień) – objęto ok. 1150 uczniów. Nagrodzono 

6 uczniów z dęblińskich szkół, tj. ze Szkoły Podstawowej nr 2, Zespołu Szkół nr 4 i Szkoły 

Podstawowej nr 6; 

- udzieliła pomocy merytorycznej i finansowej świetlicom środowiskowym; 

- skierowała 10 dzieci na kolonie, gdzie realizowano programy profilaktyczne dotyczące 

uzależnień. 
3. Podejmowała działania motywujące do leczenia osoby uzależnione oraz pomagała osobom 

współuzależnionym. 

• według stanu na dzień 31.12.2010 r. w ewidencji komisji było zarejestrowanych 421 osób 

uzależnionych, w tym 361 mężczyzn i 60 kobiet; 

• przedział wiekowy osób kształtował się od 23 do 76 lat; 

• komisja kontynuowała działalność zespołu zadaniowego w zakresie konsultacji  

i informacji osobom uzależnionym i ich rodzinom – udzielono pomocy 140 osobom,  

w tym: 50% zgłosiła rodzina, 20% Ośrodek Pomocy Społecznej w Dęblinie, 15% Policja, 

15% Kuratorzy sądowi. 

Spośród 140 osób przyjętych przez komisję część osób została zmotywowana do podjęcia 

dobrowolnego leczenia; z tego 20 osobom udało się utrzymać abstynencję, a część z nich 

jest uczestnikami zajęć terapeutycznych w Rodzinnym Klubie Abstynenta „Krokus”; 

• komisja przygotowywała akta do sądu zgodnie z procedurą postępowania;  

• komisja skierowała 20 wniosków do Sądu Rejonowego w Rykach o wszczęcie 

postępowania w sprawie zobowiązania do podjęcia leczenia odwykowego; 

• skierowała 49 osób na badanie do biegłych w przedmiocie uzależnień; 
• udzieliła 105 porad osobom współuzależnionym. 

4. Komisja kontrolowała placówki dystrybucji alkoholu. 

Według stanu na dzień 31.12.2010 r. na terenie miasta funkcjonowało 74 punkty sprzedaży 

napojów alkoholowych, w tym:  

- sklepy prowadzące sprzedaż detaliczną - w liczbie 49, 

- zakłady gastronomiczne - w liczbie 25. 

Komisja przeprowadziła kontrolę punktów sprzedaży alkoholu w zakresie zgodności ich 

lokalizacji dla potrzeb wydawania zezwoleń i w zakresie przestrzegania przepisów ustawy  

o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi - łącznie w liczbie 54. W czasie 

kontroli nie stwierdziła rażącego łamania ustawy.  

W roku 2011 planowane jest przeszkolenie wszystkich chętnych sprzedawców z terenu miasta 

Dęblina. 

 

Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie z działalności 

Miejskiej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za 2010 rok. 

 

W dyskusji głos zabrali: 

Radny Witold Kleczkowski – zapytał, czy do szkoleń dla osób prowadzących sprzedaż napojów 

alkoholowych mogą się zgłaszać tylko osoby chętne; czy nie byłoby lepiej gdyby wszystkie osoby 

sprzedające alkohol były zobowiązane do udziału w takich szkoleniach. 

Przewodnicząca MKRPA – odpowiedziała, że pomysł szkolenia wszystkich sprzedawców jest 

zasadny, ale w ustawie nie ma takiego wymogu. Przypomniała, że w ostatnim szkoleniu wzięło 

udział wielu chętnych, z każdego sklepu było po kilku przedstawicieli. 
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Radny Krzysztof Karbowski – zapytał, czemu nie ma podanej statystyki dotyczącej środowiska 

młodocianych. 

Przewodnicząca MKRPA – poinformowała, że komisja przedstawiła informację z realizacji 

działań profilaktycznych, które objęły 1150 uczniów. Objęcie statystyką całego Dęblina jest 

możliwe, jeśli realizatorzy programu wyrażą na to chęć. Sama komisja nie da rady sporządzić 
statystyki, ponieważ potrzebni są specjaliści, którzy mają uprawnienia do prowadzenia pewnych 

programów. 

Radny Henryk Wiejak – uważa, że fakt przystąpienia do ogólnopolskich kampanii, jak również 
propagowania pozytywnych wzorców zachowania jest ważny. Podziękował za wszystkie działania. 

 

Przewodnicząca MKRPA przekazała na ręce Burmistrza Miasta Dęblin certyfikaty dla 

Burmistrza i Miasta Dęblina za aktywny udział w kampaniach ogólnopolskich dotyczących działań 
profilaktycznych, organizowanych m.in. przez Stowarzyszenie Producentów i Dziennikarzy 

Radiowych w Poznaniu. 

 

Przewodniczący Rady Miasta przekazał dalsze prowadzenie sesji Wiceprzewodniczącemu Rady 

Waldemarowi Chochowskiemu. 

 
Ad. pkt 6 a. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Programu Profilaktyki  
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Miasta Dęblin oraz Programu 
Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta Dęblin na rok 2011. 
 
Przewodnicząca Miejskiej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych - przedstawiła 

projekt uchwały, (stanowi załącznik) oraz poinformowała, że zgodnie z przepisami ustawy  

o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi oraz ustawy o przeciwdziałaniu 

narkomanii, prowadzenie działań związanych z profilaktyką i rozwiązywaniem problemów 

alkoholowych, integracji społecznej osób uzależnionych od alkoholu, a także przeciwdziałanie 

narkomanii należy do zadań własnych gmin. 

Program uwzględnia problemy i potrzeby środowiska. Zaczerpnięto je podczas indywidualnych 

rozmów z realizatorami, ze spotkań w grupach, sondaży i analizy środowiska. Celem programu jest 

zmiana postaw i postępowania społeczności lokalnej wobec problemów uzależnień i przemocy, 

zwiększenie zakresu wiedzy wśród dzieci i młodzieży, jak również dorosłych, zapobieganie 

powstawaniu nowych problemów związanych z uzależnieniami. 

 

Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej pozytywnie zaopiniowała projektu uchwały. 
 

W dyskusji głos zabrali: 

Radny Krzysztof Karbowski – uważa, że zadania priorytetowe można byłoby rozszerzyć, 
ponieważ w tej chwili brak jest pełnych danych statystycznych.  

Przewodnicząca MKRPA – w odpowiedzi poinformowała, że Miejska Komisja Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych nie ma w obowiązku opracowania programu. Nie musi być on również 
opracowywany przez specjalistów, ponieważ byłoby to bardzo czasochłonne i kosztowne.  

W programie nie możemy wymieniać i szczegółowo nazywać zakładów, aby nie wykluczać  
z programu instytucji, które w ciągu roku mogą się włączyć do działań. Natomiast, co do 

sformułowań zawartych w programie - jeśli Rada uzna, że trzeba je zmienić, to będą zmienione. 

Radny Waldemar Warenica – Przewodniczący Komisji Zdrowia i Problematyki Socjalnej – 

powiedział, że terminy posiedzeń komisji są dostępne dla wszystkich. Zwrócił się do radnego  

K. Karbowskiego z apelem, aby z pytaniami zwracał się do komisji na jej posiedzeniach, wówczas 

można przeprowadzać merytoryczne dyskusje. W programie dotyczącym profilaktyki liczy się sens  

i sposób realizacji. 
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Następnie przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 15 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów, przy 1 głosie 

wstrzymującym się.   
Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr V/12/2011 w sprawie uchwalenia Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Miasta Dęblin oraz Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii dla Miasta Dęblin na rok 2011. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 
Ad. pkt 6 b. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad i trybu przyznawania, wstrzymywania  
i cofania stypendiów Burmistrza Miasta Dęblin dla zawodników osiągających wysokie wyniki 
sportowe we współzawodnictwie ogólnopolskim i międzynarodowym. 
 
Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu Czesław Matysek – przedstawił projekt 

uchwały, (stanowi załącznik) oraz poinformował, że w związku z wejściem w życie nowej ustawy  

o sporcie, która uchyliła ustawę o sporcie kwalifikowanym, stanowiącą podstawę prawną 
dotychczasowej uchwały Rady Miasta w sprawie przyznawania stypendiów sportowych, konieczne 

staje się uchwalenie nowego aktu prawnego, dostosowanego do obowiązujących przepisów.  

O stypendium może się ubiegać każdy zawodnik niezależnie od wieku, kategorii i uprawianej 

dyscypliny sportowej.  

Wniosek o stypendium sportowe powinien być uzasadniony i przejrzyście udokumentowany. 

Uprawnionym do składania wniosku są kluby i organizacje sportowe, trenerzy, sam zawodnik lub 

opiekun prawny zawodnika, dyrektor szkoły w odniesieniu do sportowców pobierających naukę  
w szkole a nawet nauczyciel wychowania fizycznego. 

Stypendium przyznawane jest na okres 12 miesięcy i może wynosić od 1000 zł do 3 800 zł. Wykaz 

zawodników i wysokość świadczonego stypendium oraz osiągnięte wyniki sportowe będą 
zamieszczone na stronnie internetowej Miasta Dęblin. 

 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

W dyskusji głos zabrali: 

Radny Krzysztof Karbowski – zaproponował, aby w §2 pkt 5 wszystkie podmioty  

w podpunktach były wypisane w liczbie mnogiej. Zaproponował również możliwość zgłaszania 

wniosku przez właściwą komisję Rady Miasta. 

Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu – w odpowiedzi stwierdził, że uwaga radnego  

K. Karbowskiego dotycząca podmiotów występujących z wnioskiem o przyznanie stypendium jest 

słuszna. Dodał, że w § 6 pkt 1 zamiast spójnika „i” powinno być „lub”. 

Burmistrz Miasta – jako projektodawca wprowadził autopoprawkę:  
§ 2 pkt 5 Regulaminu otrzymuje brzmienie:  

Uprawnieni do składania wniosków: 

a) kluby i organizacje sportowe, 

b) trenerzy, 

c) zawodnicy lub opiekunowie prawni, 

d) dyrektorzy szkół, 

e) nauczyciele wychowania fizycznego. 

 

Następnie przystąpiono do głosowania projektu uchwały wraz z autopoprawką.  
W głosowaniu brało udział 15 radnych. „Za” projektem uchwały było 15 głosów, (jednogłośnie).   

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr V/13/2011 w sprawie zasad i trybu przyznawania, 

wstrzymywania i cofania stypendiów Burmistrza Miasta Dęblin dla zawodników osiągających 

wysokie wyniki sportowe we współzawodnictwie ogólnopolskim i międzynarodowym. Uchwała 

stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. pkt 6 c. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia działek przy ulicach Wiślana, Dworcowa 
oraz w osiedlu Wiślana. 
 
Burmistrz – przedstawił projekt uchwały, (stanowi załącznik) oraz poinformował, że wykazane 

udziały w działkach wymienionych w § 1 niniejszej uchwały przejęte zostały nieodpłatnie wraz  

z lokalami mieszkalnymi od Polskich Kolei Państwowych Spółka Akcyjna w Warszawie, w trybie 

art. 81 ustawy z dnia 8 września 2000 roku o komercjalizacji, restrukturyzacji i prywatyzacji 

przedsiębiorstwa państwowego „Polskie Koleje Państwowe". 

Z chwilą przejęcia udziałów w działkach Miasto stało się użytkownikiem wieczystym Skarbu 

Państwa z obowiązkiem wnoszenia opłat rocznych do 31 marca każdego roku. Chodzi o działki 

położone przy ul. Wiślanej 15, 21, 67 A-C, 71 A, 71 C, 71 D, oraz przy ul. Dworcowej 1, 7, 13, 15, 

17, 19, 21-23. 

Od 1 stycznia 2011 roku wysokość opłaty rocznej wynosi łącznie 2.929,08 zł. na rzecz Skarbu 

Państwa płaconego do Starostwa Ryckiego. W związku z powyższym zasadne jest 

skomunalizowanie na rzecz Miasta Dęblin w/w udziałów, żeby nie obciążać opłatami budżetu 

Miasta Dęblin. 

 
Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu oraz Komisja Gospodarki Komunalnej pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Następnie przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 15 radnych. „Za” projektem uchwały było 15 głosów, (jednogłośnie).   

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr V/14/2011 w sprawie nabycia działek przy ulicach Wiślana, 

Dworcowa oraz w osiedlu Wiślana. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 
Ad. pkt 6 d. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia ramowego planu pracy Rady Miasta 
Dęblin na 2011 r. 
 
Przewodniczący Rady Miasta, jako projektodawca przedstawił projekt uchwały, (stanowi 

załącznik) oraz poinformował, że plan pracy rady może ulec zmianie w zależności od potrzeb. 

 

Wszystkie Komisje Rady Miasta pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Następnie przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 15 radnych. „Za” projektem uchwały było 15 głosów, (jednogłośnie).   

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr V/15/2011 w sprawie przyjęcia ramowego planu pracy Rady 

Miasta Dęblin na 2011 r. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 
Ad. pkt 6 e. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady 
Miasta Dęblin na 2011 r. 
 
Przewodniczący Rady Miasta, jako projektodawca przedstawił projekt uchwały, (stanowi 

załącznik) oraz poinformował, że plany pracy komisji mogą ulec zmianie w zależności od potrzeb.  

Komisje Rady Miasta przyjęły swoje plany pracy. 

 
Następnie przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 15 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów, przy  

1 „wstrzymującym się”.   
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Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr V/16/2011 w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji 

Rady Miasta Dęblin na 2011 r. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 
Ad. pkt 6 f. 
Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przedłużenia terminu 
obowiązywania taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków 
dla Miejskiego Zakładu Gospodarki Komunalnej Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością  
w Dęblinie; 
 
Burmistrz – przedstawił projekt uchwały, (stanowi załącznik) oraz poinformował, że z dniem  

1 stycznia 2011 r. podwyższona została stawka podatku VAT z 7 % na 8%, w następstwie czego 

opłata brutto za 1 m³ wody wzrosła o 0,04 zł. Cena wody netto z kwoty 3,40 zł wzrosła o 0,01 zł do 

3,41 zł. Projekt zakłada wzrost dopłaty do wody dla gospodarstw domowych o 0,01 zł., co pozwoli 

utrzymać cenę netto. W dalszym ciągu jednak cena brutto płacona przez odbiorców wody będzie 

wyższa o 0,03 zł/m
3
 wody niż w roku 2010. Dopłata będzie obowiązywała od 01.01.2011 r. do  

31. 12.2011 r.   

 
Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu oraz Komisja Gospodarki Komunalnej pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Następnie przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 15 radnych. „Za” projektem uchwały było 15 głosów, (jednogłośnie).   

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr V/17/2011 zmieniającą uchwałę w sprawie przedłużenia terminu 

obowiązywania taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków dla 

Miejskiego Zakładu Gospodarki Komunalnej Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością  
w Dęblinie. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 7. 
Wolne wnioski. 
 

Radny Stanisław Kopacz wnioskował, aby: 

- w rejonie stadionu „Czarnych Dęblin”, od strony stacji paliw „Orlen”, wyciąć drzewa rosnące 

w chodniku lub przynajmniej podciąć ich konary, co ułatwi przejazd ciągnika odśnieżającego; 
- przestawić znaki znajdujące się pośrodku chodnika, przy drodze nr 48 (od cmentarza do mostu 

na rzece Wiśle), ponieważ uniemożliwiają sprawne odśnieżanie; 
- w związku z przejęciem ciepłowni przy ul. Składowej, przejąć wymiennikownie ciepła, które 

są w zespole zarządców nieruchomości Wojskowej Agencji Mieszkaniowej; wymiennikownie 

kupują ciepło z „LUBREM-u” i sprzedają mieszkańcom, a co za tym idzie mają możliwość 
podnoszenia taryf za przesyły. 

Wiceprzewodniczący Zarządu Osiedla Mierzwiączka - Ryszard Bąk:  
− zauważył, że w poprzedniej kadencji spraw polityczno - wyborczych w ogóle nie było a w tej 

chwili są. Uważa, że kontrkandydaci na urząd Burmistrza nie mogą się pogodzić z przegraną. 
Zdaniem pana Bąka, na forach internetowych wyrażanie różnego rodzaju zarzutów nie 

powinno być anonimowe. Najważniejszym zadaniem wszystkich mieszkańców jest troska  

o miasto a nie zajmowanie się polityką;  
− uważa, że zgłaszanie wniosków i zapytań przez radnego K. Karbowskiego powinno się 

odbywać po dokładnym zapoznaniu ze sprawami i uczestnictwie w posiedzeniach komisji, 

które je opiniują. 
Przewodniczący Zarządu Osiedla Michalinów - Sławomir Świątkowski:   
− poprosił, aby Miasto zwróciło się do Zakładu Gospodarowania Nieruchomościami Kolejowymi 

o zabezpieczenie drużyn konduktorskich i budynku dawnego domu kultury przy  
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ul. Dworcowej, gdzie doszło ostatnio do podpalenia śmieci w jednej z piwnic. Poprzednie 

zabezpieczenia polegały na zawieszeniu czarnej folii w oknach, ale nie zabezpiecza to przed 

dewastacją; 
− zapytał, czy po skomunalizowaniu działek przejętych od PKP, podatek za grunty będzie 

płacony do Starostwa, czy do Urzędu Miasta Dęblin. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Miasta Waldemar Chochowski ogłosił przerwę.  
W czasie przerwy odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budżetu 

oraz Komisji Gospodarki Komunalnej. Tematem posiedzenia była sprawa nieodpłatnego przejęcia 

Centralnej Ciepłowni przy ul. Składowej. Została podjęta decyzja o przygotowaniu projektu 

uchwały intencyjnej w tej sprawie. 

 

Po przerwie nastąpiło rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza 
Miasta Dęblin do podjęcia działań w zakresie nieodpłatnego przejęcia Centralnej Ciepłowni 
w Dęblinie. 
 
Burmistrz - przedstawił projekt uchwały informując, że w posiedzeniu Komisji uczestniczyli 

wszyscy radni. Podjęcie uchwały ma na celu wyrażenie zainteresowania przejęciem ciepłowni, 

które będzie sygnałem dla władz wojskowych.  

  

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu oraz Komisja Gospodarki Komunalnej pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Radny K. Karbowski - zapytał, czy uchwała będzie wysłana do odpowiednich podmiotów. 

Burmistrz - powiedział, że wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Miasta Dęblin i będzie 

stanowić załącznik do pisma skierowanego do Rejonowego Zarządu Infrastruktury.   

 

Następnie przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów, (jednogłośnie).   

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr V/18/2011 w sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta Dęblin 

do podjęcia działań w zakresie nieodpłatnego przejęcia Centralnej Ciepłowni w Dęblinie.  Uchwała 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Radny K. Karbowski wnioskował o: 

− postawienie przewróconych znaków drogowych oraz leżącej tablicy „plac zabaw” przy  

ul. Lotników Polskich. 

 

Ad. pkt 8.  
Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski. 
 

Burmistrz Miasta Stanisław Włodarczyk - udzielił odpowiedzi na zapytania i wnioski: 

� dla radnego Krzysztofa Karbowskiego: 

− likwidacja zakłóceń porządku publicznego w bloku 8 a przy ul. Podchorążych – nie uda się 
zlikwidować zakłóceń, jeśli nie są zgłaszane na bieżąco; zgłoszenie powinno nastąpić  
w momencie wystąpienia problemu; jeśli występują zakłócenia w pracy poradni 

psychologiczno - pedagogicznej, to jej dyrektor na pewno podejmie interwencję - 

zawiadamiając policję; 
− ukrócenie procederu wieszania plakatów na drzewach – zwracamy na to uwagę, 

interwencje rozpoczęły się już w poprzednim roku - były skierowane wnioski do policji, 

która wręczyła kilka mandatów; procedura będzie powtarzana; 
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− posypywanie chodników – Miasto nie odpowiada za chodniki przyległe do posesji; 

właściciele posesji mają uregulowany przepisami obowiązek dbania o chodniki; 

− wniosek o nadanie Honorowego Obywatelstwa Miasta Dęblin - jeśli wniosek został złożony 

formalnie, to jest w toku rozpatrywania; wniosek nie był adresowany do Burmistrza; 

− rozbudowa szlaku rowerowego umożliwiająca włączenie innych gmin do tego projektu -  

Rada Miasta podjęła uchwałę w tej sprawie; szlak będzie realizowany według konkretnego 

projektu, do którego przystąpiliśmy, i który został zgłoszony do dofinansowania  

z Regionalnego Programu Operacyjnego; liderem projektu jest Lokalna Grupa Działania 

„Zielony Pierścień” z Nałęczowa; Miasto Dęblin zrealizuje ten projekt w ramach 

dofinansowania, nie będzie inwestować własnych środków; trudno jest wychodzić  
z inicjatywą, kiedy gminy Ryki i Stężyca nie przystąpiły do tego projektu; na terenie 

Dęblina oprócz szlaku głównego biegnącego ulicami: Saperów, 15 PP Wilków, 

Warszawską, Niepodległości, Kocką, Skotnickiego w planie są też odnogi, które sięgają do 

osiedla Masów ulicą Spacerów oraz do stacji PKP i fortu Mierzwiączka; 

− raport MAK – wniosek nie powinien być kierowany do Burmistrza; jeśli radny uważa, że 

konieczna jest interwencja, to sprawa powinna być rozpatrywana przez Radę Miasta; 

− przewrócone znaki drogowe – temat się powtarza, znaki są ciągle wywracane; na ile 

możemy, staramy się je w miarę na bieżąco poprawiać.    
� dla radnego Stanisława Kopacza: 

− podcięcie konarów – zbadamy sprawę i być może wystąpimy o wycięcie drzew; 

− przesunięcie znaków umiejscowionych na chodnikach – odbyła się rozmowa z 

kierownikiem Rejonu Dróg Puławy; w przypadku znaków kierunkowych do innych 

miejscowości, nie będzie możliwe przesunięcie; wystąpimy na piśmie o przesunięcie 

znaków poza chodnik, tam gdzie jest to możliwe; 

− sprawa wymiennikowni - została wyjaśniona radnym na dzisiejszym posiedzeniu komisji. 

� dla Przewodniczącego Zarządu Osiedla Mierzwiączka: 

− sprawy zabezpieczenia budynków drużyn i domu kultury – wystąpimy do Zakładu 

Nieruchomości PKP; 

− sprawa komunalizacji – komunalizacja dotyczy również mieszkań wykupionych, ponieważ 
są one wykupione z prawem wieczystego użytkowania gruntu. Komunalizacja będzie 

obejmować przeniesienie na gminę własności tylko tych lokali, do których jest przypisana 

ułamkowa część gruntów. Jeżeli ktoś będzie wykupywał lokale od Miasta po 

przeprowadzeniu komunalizacji, będzie kupował własność; natomiast wykupione wcześniej 

są z prawem wieczystego użytkowania - jedyną drogą jest wystąpienie do Starosty  

o przekształcenie prawa wieczystego użytkowania w prawo własności; wykupienie na 

własność znosi opłatę za wieczyste użytkowanie i pozostaje tylko podatek od 

nieruchomości na rzecz gminy.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta zadał pytanie, czy zostały udzielone odpowiedzi na wszystkie 

zapytania i wnioski. 

 

Radny K. Karbowski – powiedział, że jest możliwość optymalnego wykorzystania przebiegu 

bursztynowego szlaku poprzez jego rozbudowę. Inicjatywa miałaby na celu zintegrowanie Dęblina 

ze Stężycą, Rykami i Bobrownikami. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta ponownie zadał pytanie, czy zostały udzielone odpowiedzi na 

wszystkie zapytania i wnioski - ponieważ nie było sprzeciwu, zamknął punkt i oddał głos 

Przewodniczącemu Rady. 
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Ad. pkt 9. 
Zatwierdzenie protokołu z IV sesji Rady Miasta. 
 
Ponieważ nie wpłynęły uwagi ani wnioski do protokołu IV sesji Rady Miasta przystąpiono do jego 

zatwierdzenia. 

  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” przyjęciem protokołu z IV sesji było 14 radnych 

(jednogłośnie). Rada Miasta przyjęła protokół IV sesji Rady Miasta. 

 

Ad. pkt 10. 
Zamknięcie sesji. 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący RM – Henryk Wiejak zamknął  
V sesję. 
 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

 

Agnieszka Ostrach 


